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Abstract (en)
[origin: WO9116750A1] An electrical connector (e.g. a plug) incorporates a wire stripper for removing a length of the insulation surrounding an end
of the conducting core of a wire (20). The stripper includes a recess (10) to receive the end of the wire (20) and a blade (15) movable (in direction A)
along a slot (14) to sever the insulation within the recess and hold the insulation within the recess when the wire is pulled (in direction B) out of the
recess.

Abstract (fr)
Un connecteur électrique (p.ex. une fiche) comprend un dénudeur de fils destiné à enlever une longueur donnée de l'isolant qui entoure une
extrémité de l'âme conductrice d'un fil (20). Le dénudeur comprend un logement (10) qui reçoit l'extrémité du fil (20) et une lame (15) mobile (dans
le sens A) le long de la gorge (14) pour découper l'isolant dans le logement et pour maintenir l'isolant dans ledit logement lorsqu'on tire le fil (dans le
sens B) pour le sortir du logement.
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